

《单词百科:gentiles是什么意思?gentiles怎么发音?gentiles的解释和用法》

英语单词gentiles是什么意思?gentiles怎么读?gentiles怎么发音?简答网为您整理了gentiles的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



gentiles怎么读

gentiles的读音:['d ɛntaɪlz]

gentiles的意思

1、n.非犹太人，异教徒（gentile的复数形式）；

gentiles的双语例句

1、 But unbelieving Jews stirred up the Gentiles, and made their minds evil affected against the brethren.

2但那不顺从的犹太人耸动外邦人，叫他们心里恼恨弟兄。

2、The prophets believed that with rare exception Gentiles were outside the covenants with Israel.

先知相信外邦人是在以色列约以外的,除了极少数的例外.

3、Are there any among the vanities of the Gentiles that can cause rain?

外邦人虚无的神中有能降雨的 吗 .

4、Jn .7 For on behalf of the Name they went out, taking nothing from the Gentiles.

约参7因他们是为那名出外,对于外邦人一无所取.

5、There are many gentiles that don't believe in the Jewish faith.

有许多异教徒不相信犹太教.

6、Then Judas and his brothers began to be feared and fell upon the Gentiles about them.

从此众人对犹大和他的兄弟都害怕起来,四周的异民也都为之震惊.

7、Christians refer to themselves as gentiles.

基督徒把他们称为异教徒.

8、The strange world in which Napoleon thus set foot little understood by Gentiles.

奇怪的世界中,拿破仑,从而踏上不大理解的外邦人.

9、Faithful Jews and Gentiles will be there.

忠诚的犹太人和外邦人会在那里.

10、God has a definite plan for the gentiles.

上帝对基督徒有明确的安排.

11、And again, Praise the Lord, all ye Gentiles; and laud him, all ye people.

11又说,外邦阿,你们当赞美主.万民哪,你们都当颂赞他.

12、But by their misstep salvation has come to the Gentiles, to provoke them to jealousy.

反倒因他们的过失,救恩便临到外邦人,好惹动他们妒忌.

13、 From now on I will go to the Gentiles.

从今以后,我要往外邦人那里去.

14、 We who are Jews by nature and not sinners of the Gentiles.

我们这生来的犹太人,不是外邦的罪人.

15、 Here the gentiles were required to assist newly married pairs in the construction of their houses.

在这里,氏族成员有协助新婚夫妇建造房屋的义务.

以上是简答网为您整理的gentiles怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于gentile

s的用法、gentiles的释义、genti

les的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gentiles>

